
Cuvântul lui Dumnezeu
A sosit timpul de la urmă

O selecție de revelații divine primite prin 
intermediul "Cuvântului interior" de Bertha 
Dudde. Primite în mod profetic și scrise în 

conformitate cu promisiunea din Ioan 14:21.

Traducere realizată de Ion Chincea

Publicată de prietenii Noii Revelații

Hans-Willi Schmitz

St. Bernardinstr. 47

47608 Geldern-Kapellen

Germany



+ + + + + + + +

Aceste scrieri sunt interconfesionale. Ele nu urmăresc să racoleze în cadrul niciunei afilieri religioase creștine și nici 
nu urmăresc să recruteze în cadrul vreunei comunități religioase. Singurul lor scop este de a face accesibil oamenilor 

Cuvântul lui Dumnezeu, pe care El ni-l dă în zilele noastre - conform promisiunii Sale din Ioan 14:21- făcându-l 
accesibil oamenilor.

+ + + + + + + +

Sursa: https://www.bertha-dudde.org/ro

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 2/10



Conținut
6023 Sfârșitul - Revelația lui Dumnezeu.............................................................................................3
4861 Pretutindeni răsună vocea lui Dumnezeu.... Seriozitatea timpului.............................................4

6936 Declarații ale văzătorilor și profeților.........................................................................................4
7421 Apocalipsa 16:18. Steaua............................................................................................................5

3776 Anunțarea catastrofei..................................................................................................................6
7405 Anunțul unei stele.......................................................................................................................7

6324 Apropierea unei stele..................................................................................................................8
7423 Numai Dumnezeu este Domnul Creației.... Steaua....................................................................8

5798 Necredința față de anunțuri.........................................................................................................9

Sfârșitul - Revelația lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 6023

14. august 1954

e aceea, Eu Mă dezvălui vouă, pentru a nu vă lăsa în necunoștință de cauză cu privire la ceea ce 
înseamnă un sfârșit pentru voi. Eu Mă dezvălui pentru ca voi să vă pregătiți, pentru ca voi să 

trăiți corect și să nu vă temeți de sfârșit. Voi, oamenii, nu credeți într-un sfârșit și respingeți toate 
îndemnurile și avertismentele care vă sunt trimise ca urmare a revelațiilor Mele.... Îi batjocoriți și îi 
ridiculizați  pe  cei  care  vă  anunță  sfârșitul  apropiat,  vă  credeți  înțelepți  și  vă  simțiți  superiori 
cunoștințelor care sunt transmise unei ființe umane într-un mod neobișnuit. Sunteți orbi din punct de 
vedere spiritual și nu vedeți nimic, și totuși nu-i credeți pe cei care văd și care vă spun în ce ceas trăiți.

D

Și este la fel ca în zilele lui Noe, când, de asemenea, am anunțat oamenilor Judecata apropiată și nu 
am găsit nici o credință, unde cei care au anunțat Judecata au cules doar dispreț și batjocură, până când 
a venit ziua când anunțurile Mele s-au împlinit, până când a venit ziua când batjocoritorii au căzut 
pradă  Judecății.  Și  iarăși  va  fi  așa,  iarăși  judecata  a  fost  anunțată  cu  mult  timp  înainte,  și  va  fi 
proclamată din nou și din nou, dar brusc și pe neașteptate va veni ziua de apoi pentru acest Pământ și 
toți locuitorii lui.

Căci Cuvântul Meu este adevărul și se va împlini la timpul potrivit. Dar cine crede că oamenii se 
află în mijlocul acestui timp, că mai au doar puțin timp până la sfârșit?. Cine crede că se află în fața  
unui punct de cotitură, în fața a ceva ce nici o ființă umană nu a experimentat încă pe acest Pământ?. 
Cine este impresionat de revelațiile divine, de prezicerile privind sfârșitul apropiat?. Cine dintre voi, 
oamenii, se așteaptă în mod conștient la sfârșit și se pregătește pentru el?.

Doar câțiva cred în ceea ce a fost proclamat de văzători și profeți, și acești puțini culeg doar dispreț 
și batjocură dacă își mărturisesc credința în ea și încearcă să-și influențeze semenii, puțini sunt cei care 
ascultă vocea Mea și duc un mod de viață în așa fel încât sfârșitul să nu-i sperie, ci mai degrabă să le 
stârnească bucuria, având în vedere perioada de fericire care urmează după sfârșitul acestui Pământ. 
Dar vreau ca numărul acestora să crească, vreau ca mult mai mulți să realizeze că timpul este împlinit. 
Vreau să Mă dezvălui și celor care nu au cunoștință. Dar voința lor Mă sfidează și Eu nu folosesc 
constrângerea.

De aceea sunt mulțumit de cei care cred în cuvintele Mele și le apără, și le dau acestora o mare 
putere de vorbire. Îi las să vorbească în locul Meu și, chiar dacă nu vor avea prea mult succes, chiar  
dacă discursurile lor nu vor fi luate în serios, lumea va lua totuși act de anunțurile despre sfârșitul care  
se apropie.

Nu vor lipsi indicii și peste tot în lume se va vorbi despre sfârșitul lumii, dar întotdeauna doar pentru 
a atinge câțiva, astfel încât aceștia să creadă și să se pregătească. Și îi voi sprijini pe cei care își fac  
datoria să fie activi pentru iluminare. Voi binecuvânta toate eforturile care au ca scop răspândirea a 
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ceea ce vă este transmis vouă, oamenilor, sub formă de revelații. Și vestea sfârșitului care se apropie 
se va răspândi peste tot.

Dar revelațiile Mele se vor adeveri mai repede decât vă puteți imagina. Căci oamenii vor trăi zile de 
groază și astfel li se va atrage atenția de adevărul Cuvântului Meu. Și chiar și atunci vor mai avea timp 
să se pregătească pentru sfârșitul care va urma irevocabil acestor zile de teroare într-o perioadă scurtă 
de timp.

Și dacă voi, cei care răspândiți revelațiile Mele, sunteți crezuți sau nu.... nu încetați să anunțați ceea 
ce  va  urma;  avertizați  și  îndemnați  pe  semenii  voștri  și  transmiteți-le  revelațiile  Mele,  vestiți-le 
judecata apropiată care îi va afecta pe toți, chiar dacă nu cred în cuvintele voastre.

Amin

Pretutindeni  răsună  vocea  lui  Dumnezeu....  Seriozitatea 
timpului.... 

B.D. Nr. 4861

21. martie 1950

răiți într-o perioadă excepțional de serioasă și atenția vă este atrasă în mod constant, deoarece nu 
este  vorba despre dezvoltarea pământească a  istoriei  lumii,  ci  despre dezvoltarea spirituală  a 

oamenilor,  pe  care  ar  trebui  să  o recunoașteți  ca  fiind  în  pericol,  având în  vedere  că  se  apropie  
sfârșitul.  Trebuie să  recunoașteți  voi  înșivă că evenimentele  extraordinare vă atrag gândurile  spre 
problemele spirituale; trebuie să recunoașteți, de asemenea, că indicațiile timpului sfârșitului coincid 
cu profețiile vechi referitoare la sfârșit și, prin urmare, trebuie să le acordați atenție și să vă amintiți cu 
recunoștință de Cel care vă îndeamnă și vă avertizează. Trebuie să iei în serios fiecare indiciu și să 
consideri  toate  evenimentele  pământești  ca  fiind  legate  de  procesul  de  dezvoltare  a  oamenilor.... 
Trebuie să știți că orice eveniment este doar un mijloc de a determina ființa umană să lucreze asupra 
sufletului său, astfel încât să vină de bună voie la Dumnezeu... Momentul este atât de serios, deoarece 
efectul schimbării ființei umane pe Pământ este de maximă importanță, deoarece timpul pământesc 
ratat sau folosit greșit nu mai poate fi recuperat, dar nimeni nu este scutit de responsabilitate. Dar toate 
îndemnurile și avertismentele sunt posibile doar în măsura în care nu înseamnă o constrângere de a 
crede.  Ele  indică,  cu  siguranță,  sfârșitul,  pe  Creatorul  și  Susținătorul  tuturor  lucrurilor,  dar  nu 
dovedesc nimic și de aceea sunt puțini cei care recunosc prin semne apropierea sfârșitului și care se 
dedică lui Dumnezeu, conștienți de greutățile spirituale. Aceștia ar trebui să vorbească în numele lui 
Dumnezeu și al Împărăției Sale, ar trebui să încerce să transmită credința lor convinsă semenilor lor, ar 
trebui să fie mereu în contact cu Tatăl lor din veșnicie și să accepte îndemnurile și avertismentele 
pentru a le transmite celor care sunt încă îndepărtați de Dumnezeu. Cine are ochi să vadă, să vadă, și  
cine are urechi să audă, să audă.... Vocea lui Dumnezeu sună peste tot, lucrarea Lui poate fi văzută 
peste tot, iar oamenii sunt influențați mental de sus peste tot.... Cu toate acestea, voința lor este liberă,  
iar  Dumnezeu nu influențează  pe  nimeni  sub constrângere,  chiar  dacă  o  experiență  extraordinară 
dezvăluie în mod vizibil lucrarea lui Dumnezeu. Distanța față de sfârșit va deveni din ce în ce mai 
mică, semnele vor crește, iar acest lucru va face ca toată lumea să recunoască și să creadă cu ușurință;  
iar dacă voința ființei umane este bună, ea nu se va împotrivi și nu-și va închide mintea la aceste  
indicații. Căci Dumnezeu lucrează cu harul Său pretutindeni, pretutindeni se aprind mici luminițe ale 
căror raze pot fi pătrunzătoare dacă nu sunt întunecate de însăși ființa umană, de refuzul ei de a se  
expune la efectul razelor.... Și binecuvântat este cel care urmează o astfel de rază de lumină și nu are 
nevoie să meargă prin vremurile  de sfârșit  în  întuneric....  El  va lua calea cea bună,  care duce în 
siguranță la țintă, care duce la Dumnezeu, Tatăl său din veșnicie....

T

Amin

Declarații ale văzătorilor și profeților.... B.D. Nr. 6936

5. octombrie 1957

scultați ce vă anunță spiritul de la Dumnezeu: Văzătorii și profeții au fost aleși de Mine Însumi 
pentru că o sarcină mare și importantă le revine.... de a informa oamenii despre Judecata de Apoi A
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și de a-i îndemna să se pregătească pentru ea. Acești văzători și profeți nu vorbesc de la ei înșiși, ci 
doar transmit ceea ce le anunță spiritul Meu. Astfel, o rostire directă a Mea vine la voi, ca să zicem 
așa, care trebuie doar să se folosească de un mediator pentru a nu vă face pe voi, oamenii, lipsiți de 
libertate în gândurile și acțiunile voastre. Prin urmare, puteți crede, dar nu sunteți obligați să o faceți. 
Veți crede acest lucru dacă îi recunoașteți pe văzătorii și profeții acelor mediatori; veți respinge dacă 
vă îndoiți de misiunea lor. Dar vreau să vă fie ușor să-i credeți, vreau să fac misiunea lor evidentă 
permițând să aibă loc evenimentele anunțate de ei, care preced Judecata.... Mă voi asigura că aceste 
anunțuri vor fi răspândite, că mulți oameni vor putea să le ia în considerare și că vor experimenta apoi 
confirmarea lor, pentru că totul se va întâmpla așa cum am prezis prin văzători și profeți. Recunosc, 
Eu.... atunci când am umblat pe Pământ.... am avertizat oamenii împotriva falșilor Hristoși și profeți 
falși și am subliniat că și emisarii adversarului Meu vor fi la fel de răutăcioși. Și acum îi avertizez din  
nou pe oameni să nu se lase prinși în mrejele lui și să nu creadă în mașinațiunile lui, pentru că el este  
la lucru și prin realizări neobișnuite, prin minuni de natură materială, încearcă să trezească în oameni 
credința că se exprimă "puteri din ceruri".... Dar tocmai activitatea Sa neobișnuită din ultimele zile 
necesită și contracararea Mea, care constă în folosirea mijloacelor pentru a reînvia credința slabă sau 
pentru  a  reînvia  credința  pierdută.  Iar  acest  lucru  nu  se  poate  întâmpla  decât  prin  intermediul 
adevărului pur, care provine din sursa adevărului, dar care trebuie să ajungă la voi, oamenii,  prin  
intermediul unor mediatori, pentru că nu-l puteți primi direct voi înșivă. Și astfel le prezint oamenilor 
ceea  ce  au  în  față.  Iar  cei  pe  care  i-am ales  să  fie  mediatori  între  Mine  și  voi,  oamenii,  pot  fi 
recunoscuți de voi ca adevărați profeți, ale căror cuvinte trebuie să le credeți. Și sunt, de asemenea, 
dispus să vă dau dovada că ei vorbesc în numele Meu și vă anunță ceea ce va urma, în sensul că voi 
face foarte curând ca primele anunțuri  să devină realitate.  Pentru că cea mai importantă funcție a 
acestor văzători și profeți este anunțarea sfârșitului, care este de cea mai mare importanță pentru voi, 
oamenii, și pe care, prin urmare, ar trebui să vă așteptați să fiți pregătiți. Și vi se va da încă o perioadă 
de timp pentru aceasta, care poate fi încă suficientă pentru a vă salva sufletele de la ruină. De aceea,  
nu voi mai ezita mult timp, voi confirma misiunea văzătorilor și profeților Mei, voi urma anunțurile 
lor cu acțiune.... Mai întâi.... înaintea sfârșitului voi zgudui Pământul.... și o să Mă manifest tuturor 
oamenilor printr-un eveniment natural care a fost anunțat în mod repetat prin voința Mea. Căci Eu 
Însumi le-am dat ordinul, iar ei au vorbit doar ca instrumente ale Mele, ca reprezentanți ai Mei pe  
Pământ, care trebuiau să-i îndemne și să-i avertizeze pe oameni în locul Meu. Nu ar trebui să vă 
credeți în siguranță în fața unor astfel de evenimente care mărturisesc despre o putere superioară, ar 
trebui să vă temeți de ele și să credeți că Cuvântul Meu este adevărul, că Eu Însumi vorbesc și am 
vorbit prin ele și că, prin urmare, vă apropiați cu certitudine de o perioadă extrem de dificilă, dacă 
harul Meu nu vă cheamă mai întâi. Te afli în fața unui moment de cotitură în timp și ar trebui să-ți  
conduci viața în conformitate cu această certitudine.... întotdeauna în vederea unui sfârșit brusc care, 
totuși, nu trebuie să sperie pe nimeni care lucrează conștient asupra lui însuși, care se gândește mai 
mult la sufletul său decât la trupul său pământesc, pentru că acesta din urmă nu va pierde nimic, ci 
doar va câștiga....

Amin

Apocalipsa 16:18. Steaua B.D. Nr. 7421

3. octombrie 1959

n cutremur puternic va zgudui Pământul. Atât din punct de vedere spiritual, cât și pământesc, 
Pământul se va confrunta cu un cutremur cum nu au mai experimentat oamenii de la începutul 

acestei epoci. Dar acest lucru este prezis, pentru că este o introducere la sfârșitul care va urma nu peste 
mult timp. Nu mai este o perioadă lungă de timp și vi se va atrage atenția tot mai acut, pentru că 
trebuie să vă folosiți de fiecare zi pentru a vă ajuta sufletul să se maturizeze, căci timpul se grăbește și  
voi vă apropiați cu pași mari de final. Și apoi va urma o noapte lungă pentru toți cei care nu au folosit 
ziua pentru a lucra la mântuirea sufletului lor. Pentru că doar câțiva vor supraviețui acestui ultim 
sfârșit și li se va permite să locuiască pe Noul Pământ, doar câțiva vor rămâne fermi în ultima luptă de 
pe acest Pământ.

U
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Semnele sfârșitului vă sunt prezentate din nou și din nou vouă, oamenilor, iar ultimul semn măreț 
este marele cutremur. Vi s-a spus deja cum se va întâmpla acest lucru: o stea se va desprinde de pe 
orbita sa și se va îndrepta spre Pământ cu o viteză uriașă. Iar faptul că nu știți încă nimic despre ea se  
datorează distanței mari pe care această stea trebuie să o parcurgă înainte de a ajunge în câmpul vizual 
a celor care o vor percepe.  Dar atunci emoția va fi  de asemenea mare,  pentru că toată lumea va 
recunoaște pericolul în care se află acum astrul "Pământ", dar nimeni nu va putea face nimic pentru a 
evita acest pericol.

Și ar trebui să vă folosiți în mod deosebit de bine de această ultimă scurtă perioadă de timp, atunci 
când știți despre ea, pentru că niciunul dintre voi nu știe dacă va supraviețui evenimentului, niciunul 
dintre voi nu știe ce parte a Pământului va fi afectată în mod deosebit și niciunul dintre voi nu ar trebui 
să se aștepte să treacă pe lângă el, pentru că este ultima mare chemare de avertizare a lui Dumnezeu, 
pe care El încă o va mai lăsa să răsune înainte de sfârșit, pentru a găsi credință tocmai pentru acest 
scop și încă o întoarcere a celor puțini care nu au căzut încă complet pradă adversarului.

Nu vă gândiți cu ușurință la toate aceste previziuni, nu vă lăsați induși în eroare de aparenta lucrare  
de construcție pe care o puteți observa în lume, ci să știți că umbrele distrugerii apar deja, că nu va 
trece mult timp până când veți lua la cunoștință de acel dezastru care se apropie de voi sub forma unei 
stele care va fi aruncată în afara orbitei sale, pentru că este voința lui Dumnezeu ca Pământul să fie  
lovit de o zdruncinătură care ar trebui și poate încă salva oamenii de bunăvoință.

Într-adevăr, nu vor lipsi semnele sfârșitului apropiat, dar acest semn va avea un impact uriaș și mulți 
oameni își vor pierde viața. Și nimeni nu va putea să se facă surd, pentru că este prea puternic pentru a 
nu-i atinge pe toți oamenii. Numai că reușita va fi diferită, deoarece oamenii își vor reînvia parțial  
credința slabă și se vor întoarce la Dumnezeu, dar parțial își vor pierde credința slabă și se vor întoarce 
complet la adversar, ceea ce se va exprima printr-o goană sporită după bunuri materiale, în cea mai 
mare parte în mod ilegal.

Și vor fi  multe greutăți  printre  oameni.  Și atunci se va dovedi puterea dreaptă a credinței,  care 
înseamnă ajutor pentru fiecare persoană care se încredințează cu credință lui Dumnezeu. Căci El îi va 
ajuta pe toți cei care vor să fie ai Lui și care, chiar și în cele mai mari necazuri, își aduc aminte de Cel 
care singur îi poate ajuta. Și va începe timpul în care va trebui să se facă încă o adevărată muncă în vie 
pentru a-i  ajuta pe toți  cei  care sunt încă slabi în spirit  și  care trebuie să experimenteze întărirea 
credinței lor. Pentru că atunci va urma timpul ultimei lupte a credinței, care va cere încă o ultimă 
decizie din partea credincioșilor, dar cine va îndura până la sfârșit, acela va fi mântuit.

Amin

Anunțarea catastrofei.... B.D. Nr. 3776

20. mai 1946

ă transmit un anunț care este extrem de important. Trebuie să vă pregătiți pentru schimbarea care 
va avea loc, pentru că în curând voi apărea în mod vizibil. Timpul limită care ți-a fost acordat se 

apropie de sfârșit și Cuvântul Meu se va împlini, spre bucuria câtorva și spre groaza multor oameni 
care Mă vor recunoaște și ar trebui să Mă recunoască dacă Mă voi exprima și Îmi voi demonstra  
voința și puterea Mea. Vă aflați în ultima fază pentru a urma apoi o cale plină de greutăți și de muncă,  
pentru că acest lucru este necesar pentru cei care vor simți puterea Mea, pentru a-și întinde mâinile 
spre Mine și a apuca mâna Mea salvatoare. Ultimul Meu mijloc de educare a oamenilor pare nemilos 
și crud și totuși se bazează doar pe dragostea Mea, pentru că nenumărate suflete vor fi pierdute fără 
acest ultim mijloc, iar Eu vreau totuși să câștig câteva prin el. Recunoaște iubirea Mea în faptul că ți-
am anunțat evenimentul care va avea loc și continui să-l anunț pentru a te face să crezi, dacă nu ai vrut 
să-l accepți cu credință înainte.... Va trebui să trăiți cu toții ceasuri de anxietate, iar supraviețuitorii vor 
trebui să își asume cele mai dificile circumstanțe care li se par de nesuportat. Cu toate acestea, Eu 
promit puterea și ajutorul Meu tuturor celor care Mă cheamă în duh și în adevăr în necazurile lor. Eu 
nu dau atenție rugăciunii buzelor, ci doar chemării care se ridică la Mine din adâncul inimii.... Acest 
lucru va fi auzit și toate greutățile vor fi reduse și astfel vor deveni suportabile pentru oamenii care 

V
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cred în Mine.... Veți primi vești despre planurile și măsurile lumești, iar voința Mea le va distruge, veți  
auzi despre un nou pericol, dar apoi veți ști că se apropie un alt pericol și că nu trebuie să vă temeți de  
primul și că trebuie să vă îndreptați toată atenția spre Mine și spre Împărăția Mea și că trebuie să vă 
alăturați Mie tot mai intim pentru a primi putere în măsură sporită pentru ceasurile de cea mai mare 
nevoie....  Vă spun acest  lucru  pentru  că  iubirea  Mea vrea  să  vă pregătească  pentru  ceea  ce  este  
inevitabil și va avea loc conform planului veșniciei, pentru că aveți încă nevoie de multă putere și 
trebuie să o primiți prin voință serioasă, rugăciune sinceră și activitate plină de iubire. Aveți grijă de 
sufletele voastre și lăsați deoparte toate grijile pământești, veniți la Mine în orice adversitate și necaz, 
astfel încât să nu vă îndepărtați niciodată de Mine, să rămâneți în permanență în contact cu Mine și, de 
asemenea, să simțiți prezența Mea atunci când le vorbesc oamenilor de sus cu o voce de tunet.... astfel 
încât să nu vă temeți de Mine, ci, ca Tată al vostru din veșnicie, să cereți protecția Lui, pe care El v-o 
va acorda cu siguranță....

Amin

Anunțul unei stele.... B.D. Nr. 7405

5. septembrie 1959

eea ce ți se dă prin spirit poți accepta fără ezitare.... Și astfel veți experimenta că sfârșitul apropiat 
al Pământului este deja perceptibil și în univers, că schimbările cosmice au loc pentru că aceasta 

este  voința  lui  Dumnezeu,  că  la  sfârșitul  unei  perioade  pământești  devin  vizibile  semne  în  toate 
felurile, pe care ființa umană nu și le-ar putea explica în mod natural, care au menirea de a-i dovedi 
puterea unui Creator și care, prin urmare, îl indică în mod clar pe acest Creator. Iar aceste schimbări 
cosmice se referă mai ales la abateri de la cursul anterior al corpurilor cerești, care iau o cale diferită, 
iar astfel de procese sunt și rămân inexplicabile pentru oameni, dar nu pot fi negate. Cu cât se apropie 
sfârșitul, cu atât mai des oamenii vor observa astfel de procese, la început nu foarte vizibile, dar din ce 
în ce mai proeminente, astfel încât oamenii pot spune cu adevărat: "Puterile cerului se clatină....". Și 
nu va fi implicată nicio voință umană, ci doar voința lui Dumnezeu va fi exprimată și, prin urmare, toți 
oamenii  ar  putea,  de  asemenea,  să  creadă  în  Dumnezeu  dacă  ar  fi  atenți  la  astfel  de  fenomene 
neobișnuite.  Dar  cine  nu  este  dispus  să  creadă  nu  poate  fi  mai  clar  convins  de  existența  unui 
Dumnezeu și Creator, căruia toate elementele din natură trebuie să i se supună.... Dar cel care este 
atent la El știe și ce ceas a bătut.... Astfel, o stea se va desprinde de pe traiectoria sa obișnuită și va lua  
calea Pământului. Și această stea își va urma drumul independent de voința oamenilor și va însemna 
un mare pericol pentru ei, dar cursul ei nu va fi împiedicat, deoarece Pământul va trebui să suporte o 
zguduire, în detrimentul și în beneficiul oamenilor de pe el.... Căci mulți oameni își vor pierde viața în 
aceasta, așa cum s-a proclamat cu mult timp înainte.... Și Pământul va suferi o izbitură.... Nimeni nu-și 
va putea imagina situația periculoasă în care se va afla întregul corp ceresc, dar acest dezastru natural 
nu va duce la o distrugere completă, ci va fi de o magnitudine inimaginabilă, astfel încât sfârșitul a 
venit deja pentru nenumărați oameni. Dar cei care îi vor supraviețui nu peste mult timp vor întâlni 
sfârșitul final.... un act de distrugere invocat de voința umană, care poate fi permis de Dumnezeu, dar 
nu  este  voința  Lui....  în  timp  ce  prima  catastrofă  cosmică  are  totuși  un  scop  răscumpărător,  că 
poporului necredincios i se dă un ultim indiciu despre o Putere care dirijează totul și nimic nu se  
întâmplă în mod arbitrar. Lor trebuie să li se dea un ultim mijloc de mântuire, un ultim mijloc de a  
obține  credința,  astfel  încât  să  nu  se piardă.  Dumnezeu Însuși  se  adresează  prin  acest  eveniment 
oamenilor care nu sunt atenți la vocea Sa blândă, dar vocea Sa puternică sună adesea dureros și mulți 
vor ceda în fața ei, adică mulți vor muri, dar vor avea totuși ocazia să recupereze în împărăția de 
dincolo ceea ce au pierdut pe Pământ. Cu toate acestea, mulți vor mai avea încă harul de a trăi ultima 
scurtă perioadă de timp până la sfârșit, iar acum, din nou, voința de a crede este decisivă, deoarece 
necredincioșii nu obțin niciun beneficiu pentru sufletele lor din ceea ce au trăit.... Iar sfârșitul nu le va 
aduce decât  soarta  unei  noi  izgoniri,  de care Dumnezeu,  în dragostea Sa,  vrea să  îi  protejeze pe 
oameni. De aceea, El deja îndeamnă și avertizează dinainte și atrage atenția oamenilor asupra tuturor 
manifestărilor  din zilele  din urmă....  și  binecuvântat  este  cel  care le  acordă atenție,  care crede în 
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acestea și își trăiește viața pe Pământ în consecință..... El va fi condus prin tot ceea ce este dificil, și  
oricum ar veni peste el, este bine pentru sufletul său și pentru maturizarea sa pe acest Pământ....

Amin

Apropierea unei stele B.D. Nr. 6324

3. august 1955

eschideți-vă larg inimile, pregătiți-vă să primiți raza Mea de iubire de Sus și ascultați ceea ce 
vreau să vă spun: Un semn sigur al apropierii sfârșitului este faptul că devine vizibilă o stea care  

se  deplasează în  direcția  Pământului  vostru și  totuși  urmează  o traiectorie  ciudată,  care va  scăpa 
adesea vederii voastre și apoi va reapărea brusc, căci este însoțită de o ceață impenetrabilă care se 
dizolvă din când în când pentru a se consolida din nou și din nou.

D

Voi, oamenii, experimentați ceva necunoscut până acum, pentru că efectul acestui corp ceresc asupra 
Pământului vostru este de așa natură încât veți fi cuprinși de frică, deoarece credeți că Pământul ar  
putea deveni o victimă a acestui corp ceresc necunoscut, care provoacă pe Pământ tulburări vizibile, 
care sunt însă inexplicabile pentru voi. Există oameni pe Pământ care nu se lasă zguduiți de nimic care 
vine și peste ei, dar care acum își pierd calmul pentru că se văd pe ei înșiși, precum și întregul Pământ, 
la mila unor forțe naturale de care se tem pentru că nu le pot înfrunta. Și de dragul acestor oameni  
"puterile Cerului se mișcă".

Vreau să Mă adresez în special acestor oameni, pentru ca ei să realizeze și să se încredințeze unui 
Dumnezeu și Creator, imediat ce se văd complet neputincioși. Ceea ce provoacă voința umană, oricât 
de îngrozitor ar fi efectul ei, nu-i zdruncină pe astfel de oameni, dar ei devin mici și slabi când se văd 
la mila forțelor naturale, și atunci este posibil ca ei să se refugieze la Cel care este Domnul oricărei 
creații, atunci este posibil ca ei să Mă găsească în cele mai mari necazuri.

Iar acest spectacol al naturii va provoca o imensă agitație în rândul oamenilor, iar teama nu va fi nici 
ea nejustificată, pentru că oricât de ciudate fenomene însoțesc steaua, aceasta se va apropia mereu de 
Pământ, iar o coliziune pare inevitabilă, conform calculelor celor care i-au descoperit apariția și îi  
urmăresc cursul. Dar am prezis acest lucru cu mult timp înainte, că "vă trimit un dușman din ceruri", 
că încă vă așteaptă o catastrofă naturală de cea mai mare amploare, care va preceda sfârșitul final,  
adică transformarea totală a suprafeței Pământului și va costa nenumărate victime.

Vă atrag atenția din nou și din noua supra acestui lucru, iar Cuvântul Meu este Adevărul și se va 
împlini. Cu toate acestea, voi ar trebui să fiți informați în prealabil despre acest lucru, pentru că voi, 
oamenii, ar trebui să recunoașteți voința și puterea Mea, pentru că ar trebui să știți că nimic nu se 
poate întâmpla fără voia Mea și că nimic nu este lipsit de sens și de scop, motiv pentru care Îmi 
amintesc de cei care sunt complet lipsiți de credință și pe care, cu toate acestea, nu vreau să-i pierd în 
favoarea adversarului Meu.

De aceea, voi, oamenii, ar trebui să știți ce vă așteaptă, pentru a ajunge mai ușor la credință atunci 
când vă amintiți de El, în marea strâmtorare, care este Domnul Cerului și al Pământului, al tuturor 
corpurilor cerești și al lumilor și Căruia i se supune totul. Ar trebui să luați cunoștință de acest lucru în 
prealabil, ceea ce vă poate ajuta să credeți dacă sunteți de bunăvoință. Dezastrul se va abate asupra 
voastră, dar poate fi și o binecuvântare pentru fiecare individ, dacă Mă cheamă în necazul său, dacă 
prin acesta el își câștigă viața sufletului său, chiar dacă își găsește moartea pământească.

Amin

Numai Dumnezeu este Domnul Creației.... Steaua.... B.D. Nr. 7423

5. octombrie 1959

orpurile cerești s-au învârtit veșnic în jurul orbitei lor, care le-a fost prescrisă de Creatorul divin 
și care este, de asemenea, respectată în planul de creație conform voinței Sale. Și este un început 

imposibil să vrei să schimbi traiectoria prescrisă a unui corp ceresc, să împingi o stea din calea ei și să 
C
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vrei să o ghidezi altfel decât a fost stabilită de Creatorul divin. La fel, este imposibil să oprești cursul  
unui corp ceresc, să îi limitezi cursul în timp, adică să îl împiedici în vreun fel să meargă pe drumul 
său.... Acest lucru ar trebui spus tuturor celor care cred că pot stabili o ordine diferită în opera de 
creație a lui Dumnezeu prin propriile invenții.... care cred că pot introduce produse umane în opera 
divină  de  creație,  care  presupun  că  astfel  de  încercări  pot  fi  trimise  în  univers  fără  consecințe 
dăunătoare  grave....  Peste  cosmos  Eu  sunt  încă  Domnul....  De  asemenea,  voi  răspunde  în  mod 
corespunzător  oricărei  persoane  care  dorește  să  se  amestece  în  lucrarea  Mea.  Se  va  mai  face  o 
încercare și vor urma și altele, atâta timp cât oamenii nu sunt preveniți.... Și Eu permit așa ceva, dar 
voi răspunde când va fi cazul. Pentru că nu se mai poate face mare lucru prin acțiunile oamenilor în  
spațiu.... deoarece timpul pe care omenirea mai poate conta a expirat. Și toate experiențele pe care vor 
să le mai adune nu le vor mai fi de folos, căci Eu Însumi le voi opri.... Dar voi răspunde în același  
mod, pentru că acest răspuns va veni tot din spațiul pe care ei încearcă să îl pătrundă, și toate invențiile 
lor vor fi inutile pentru a îndepărta și a devia steaua care îi pune pe ei înșiși în cel mai mare pericol.  
Astfel, depinde de Mine cât timp tolerez acțiunile oamenilor, dar le tolerez doar într-o măsură limitată, 
nu pot fi de acord cu astfel de încercări care nu au niciun scop spiritual și nu fac decât să întărească și  
mai  mult  convingerea  oamenilor  că  sunt  sau vor  deveni  stăpâni  ai  universului.  Cu toate  acestea, 
sfârșitul va veni în curând, iar în aceste zile din urmă oamenii vor încerca încă multe lucruri care nu 
fac decât să dovedească lipsa de evlavie, aroganța și sărăcia lor spirituală. Se vor face încă multe 
încercări care vor contribui în mod considerabil la dizolvarea Pământului, la opera finală de distrugere 
și, astfel, la sfârșitul unei ere de răscumpărare care trebuie să facă loc uneia noi, pentru ca creațiile 
Mele vii să nu fie complet pierdute. Dar voi, oamenii, care îmi aparțineți prin voința voastră, nu vă 
lăsați impresionați de ceea ce se poate întâmpla..... Amintiți-vă întotdeauna că Creatorul Cerului și al 
Pământului nu se va lăsa dat la o parte și că El își va demonstra clar puterea fără a putea fi împiedicat 
de oameni.... Mă uit și aștept.... până când va veni ziua care a fost predestinată din veșnicie.... Căci 
timpul este limitat, pe care adversarul Meu îl folosește în așa fel încât oamenii.... ca fiind în robie față  
de el.... să facă tot ce el cere.... dar pe care ei nu vor reuși să le facă....

Amin

Necredința față de anunțuri.... B.D. Nr. 5798

29. octombrie 1953

oi, oamenii, nu credeți în indiciile sfârșitului.... trăiți în lume, nu vreți să acceptați nimic din ceea 
ce se pregătește în afara lumii pământești și care, cu siguranță, va avea loc și în timpul stabilit de 

Mine. Eu nu pot să vă implantez această credință, ea trebuie să se nască în voi înșivă și nu vă pot ajuta 
decât îndreptându-vă privirea spre evenimentele temporale care ar trebui să vă atragă cu adevărat 
atenția. Căci Eu am anunțat semnele timpului sfârșitului prin văzători și profeți, care nu fac decât să 
exprime în voia Mea doar ceea ce le era evident pentru timpul sfârșitului. Și chiar și acum nu pot decât 
să vă atrag atenția asupra acestui lucru, nu pot decât să vă avertizez din nou și din nou să fiți atenți la 
ceea ce se întâmplă în jurul vostru.... Și atunci veți recunoaște cu siguranță ceasul în care trăiți. Pentru 
că nu vă voi lăsa să experimentați sfârșitul fără avertisment, nu va veni peste voi fără să vă anunț; 
totuși,  de  îndată  ce nu veți  crede aceste  anunțuri,  va fi  o  surpriză,  pentru  că Cuvântul  Meu este 
adevărat, pentru că este singurul adevăr. Și dacă vi se promite și o ascensiune umană.... nici acest lucru 
nu va opri sfârșitul, și ea se va manifesta în mod vizibil doar acolo unde nu mai există credință, unde 
se ține cont doar de lume, unde adversarul Meu a luat controlul. Și acesta este un semn al apropierii  
sfârșitului.... Căci va fi ca în vremea lui Noe.... Oamenii vor trăi în păcat, se vor bucura și vor extrage 
doar ceea ce pot din lume.... dar nu Mă mai respectă. Și dacă urmăriți doar atitudinea oamenilor față 
de Mine, Dumnezeul vostru și Creatorul veșniciei, atunci puteți vedea în ea și un semn al sfârșitului  
vremurilor....  Nu  mai  există  credință  printre  oameni,  și  asta  pentru  că  le  lipsește  și  dragostea.... 
Dragostea s-a răcit printre oameni.... și, prin urmare, credința s-a stins și ea, pentru că nici măcar cei 
care se numesc credincioși, care nu neagă complet existența unui Dumnezeu și a unui Creator, nu au o 
credință vie, altfel ar trebui să se pregătească pentru sfârșit, altfel ar crede fără ezitare în indicațiile 
sfârșitului....  Toate  îndemnurile  și  avertismentele  nu sunt  de nici  un folos  pentru  cei  cărora  li  se 
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adresează....  Și  chiar  dacă  bat  tare  și  clar  la  ușa  inimii  lor,  chiar  dacă  îi  sperii  prin  evenimente 
neobișnuite în viața lor sau în împrejurimile lor, ei văd doar cu ochii pământești și nu recunosc vocea 
Mea, chiar dacă aceasta le vorbește clar.... Și cu cât se apropie mai mult de sfârșit, cu atât mai ferm 
resping indicațiile, cu atât mai improbabil li se pare că o Putere superioară intervine.... dar cu atât mai  
mult oamenii sunt pregătiți pentru cădere.... și totul se va întâmpla așa cum am vestit....

Amin
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